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Van:

Verzonden: dinsdag 7 maart 2023 09:30

Aan: 

Onderwerp: e embryonale duinen

Geachte

Dank  voor  uw  inhoudelijke  reactie,

Ik  zal  uw  zienswijze  delen met  onze  afdelingen.

Zoals  gisteren  besproken  zal  ik  u  rond  23 maart  a.s.  nader  berichten.

Vriendelijke  groet,

M  mobiel   nummer:

E  e‐mailadres @ pzh.nl

www.zuid‐holland.nl/contact

Werkdagen: ma,  di, wo,  do,  vr  (woensdagochtend  niet  aanwezig)

Elke  dag  beter.  Zuid‐Holland.

Van: @airtimek atwijk.nl>

Verzonden:  dinsdag  7 maart  2023  07:44

Aan: @ pzh.nl>

CC  @katwij k.nl>

Onderwerp:  zienswijze  embryonale  duinen

 m      m  

Best

Naar aanleiding van ons telefoongesprek van maandag 6-3-2003 stuur ik hiermee mijn
zienswijze naar de groei van embryonale duinen op de locatie waar KSV Airtime haar
seizoens accommodatie wil omzetten naar een jaarrond accommodatie. 

art 5 1-2e 

art 5 1-2e

art 5 1-2e 

art 5 1-2e 

art 5 1-2e 

art 5 1-2e 

art 5 1-2e

art 5 1-2e

art 5 1-2e 

art 5 1-2e

art 5 1-2e 

art 5 1-2e

http://www.zuid‐holland.nl/contact


2

Wilt u zo vriendelijk zijn deze zienswijze te delen met de desbetreffende afdelingen?

met vriendelijke groeten,

 K itesurfvereniging Airtime
Secretaris Varkevisserstraat 347 2225 LD Katwijk
www.airtimekatwijk.nl - @ai rtimekatwijk.nl
mob. 

Naar aanleiding van het bezwaar van de stichting duinbehoud wil ik graag mijn visie geven
op het ontstaan van nieuwe duinen, ook wel embryonale duinen genoemd, op de locatie waar
kitesurf vereniging Airtime is gevestigd.

In 2002 ben ik lid geworden van KSV Airtime en ben altijd als vrijwilliger betrokken geweest
bij de vereniging. Een van de taken die ik altijd verrichte was het jaarlijkse opbouwen en
afbreken van de accommodatie. In het begin van die jaren was het altijd weer spannend hoe
het strand/zandbanket er bij zou liggen als we in februari of maart weer begonnen met de
opbouw. Ik kan me jaren herinneren dat het zo gestormd had dat we de fundatie van het
gebouw opnieuw moesten leggen omdat de zee daar een deel van had weggeslagen.

De laatste jaren vanaf 2015 maak ik me daar geen zorgen meer over omdat de aangroei van
het zandbanket enorm is toegenomen na het bouwen van de parkeergarage in het duin voor
het dorp. Bij het bouwen van de parkeergarage is de kustlijn 150 meter richting zee
opgeschoven en is er veel zand gesuppleerd voor de kust aldaar. Dit suppleren wordt om de
vier jaar herhaald om de erosie daar ter plekke tegen te werken. Ook afgelopen maanden is
er weer 600.000m3 zand gesuppleerd.

Door de natuurwerking van de stroming in combinatie van eb en vloed komt er ten noorden
van de uitwatering enorm veel zand bij . Dit komt ook duidelijk naar voren in de kaart van
Rijkswaterstaat https://www.rijkswaterstaat.nl/kaarten/kustlijnkaart.

Dit heeft als gevolg dat de aanwas van embryonale duinen in een enorm rap tempo plaats
vind.

Door de stichting duinbehoud wordt er verwezen naar de rapporten van Eerde&Paas en de
rapporten van Deltaris waarin een situatie wordt beschreven wat de gevolgen zijn van een
van een strand accommodatie met betrekking op de groei van de embryonale duinen. 

Ik ben van mening dat deze rapporten geen goed uitgangspunt zijn om een goed vergelijk te
maken omdat er in de situatie zoals beschreven in die rapporten geen zand werd gesuppleerd
. In een natuurlijke situatie zou er op de locatie bij KSV Airtime geen vorming van nieuwe
duinen plaatsvinden. Maar aangezien er grote hoeveelheden zand gesuppleerd worden is de
aanwas van zand enorm met als gevolg dat er nieuwe duinen ontstaan. Daarnaast wil ik er
op wijzen dat nieuwe duinen niet altijd begroeid zijn, ze kunnen ook gewoon louter uit zand
bestaan zoals bij ons voor de accommodatie. 

Het voornemen van Hoogheemraadschap van Rijnland is als we permanent gaan bouwen dat
de accommodatie 20 meter (liefst meer) richting zee verplaatst zodat achter de
accommodatie ruimte is voor nieuwe duinen.
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Ik hoop hiermee mijn visie op het ontstaan van de embryonale duinen op de locatie van KSV
Airtime verduidelijkt te hebben , ik ben altijd bereid om deze informatie mondeling toe te
lichten en het lijkt me zinvol om ook ter plekke een schouwing te nemen om dan een goed
totaalbeeld van de situatie te kunnen vormen.

Vertrouwende erop u hier voldoende handvatten aan te reiken om tot een conclusie te
komen.

Met vriendelijke groet
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